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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 25. septembra 2024 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná 2, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Pavol Jančovič, Mikuláš Sliacky, Anka Hnátová (online), Petra 
Ázacis (online) 
Neprítomní: Maroš Repík 
Ospravedlnení: Maroš Repík 
Neospravedlnení: 

 
 

Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Rôzne 
4. Ukončenie zasadnutia komisie 
 
K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o októbrovom čísle Dúbravských novín. „Noviny sú ako vždy fajn, no najviac 
ma zaujali naši na paralympiáde, tiež swap a správa, že v Dúbravke bude nový park. tých nie je nikdy dosť,“ 
hodnotila Anka Hnátová. 
Tému paralympiády ocenili aj ďalší členovia komisie. „Rozhovory boli dobre spracované, nebolo to 
pochmúrne čítanie,“ komentoval Miky Sliacky. Na pripravovanom čísle ocenil široký záber čísla - 
„všehochuť“ tém. „Dobrá je téma cyklolávky a vývoj tohto projektu, ďakujem tiež autorom textu na histórii, 
je to zaujímavé čítanie. Zaujímavý bol aj šport, spracovaný na slušnej úrovni. Nevedel som, že Dúbravka 
má zápasníka.“ 
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Pavol Jančovič hodnotil noviny podobne, vyzdvihol tému cyklomosta a paralympiády. Navrhol pokračovať 
v ďalšom čísle s novinkami a druhým ročníkom 4ka ligy a atletickým štvorbojom. 
 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie októbrové číslo r.  2024 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.   
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 

 
K bodu č. 3 
Mediálna komisia sa v bode Rôzne vrátila k téme webovej stránky mestskej časti www.dubravka.sk 
Tajomníčka komisia oboznámila členov so stanoviskom a odpoveďami prednostu Rastislava Bagara k téme 
modernizácie webového sídla. 
Na poslednej komisii sa členovia komisie sa pýtali na možný redizajn. Mestská časť to podľa prednostu 
Rastislava Bagara nemá aktuálne v pláne.  
„Je potrebné si uvedomiť, že za vizuálnou stránkou webu mestskej časti je skryté množstvo technológií, 
ktoré sú navzájom previazané a prepojené pričom viaceré aj s našimi internými systémami. Ide najmä o 
povinnosť zverejňovania rôznych dokumentov: zmluvy, faktúry, objednávky, priebežné čerpanie 
rozpočtu, úradné tabule a podobne, ktoré sú prepojené s našim komplexným interným systémom Trimel a 
automaticky si vymieňajú dáta. Modernizácia alebo zmena technológie webovej stránky mestskej časti je 
veľkým zásahom a nie sme na ňu ani finančne, ani personálne pripravení a predovšetkým naše aktuálne 
technické riešenie webu z pohľadu plnenie legislatívnych požiadaviek na IS samosprávy nie je na tom o 
nič horšie ako iné aj novšie riešenia.“ 

Členovia komisie sa v súvislosti s webovou stránkou venovali podstránke a zverejňovaniu Dúbravských 
novín na dubravka.sk.  

„Kvôli prípadnej zmene spôsobu zverejňovania DN netreba s webom mestskej časti nič zásadné robiť, 
stačí doplniť podstránku DN alebo upraviť link na nové umiestnenie DN. Zatiaľ nemáme podrobnejšie 
vedomosti o takýchto redakčných systémoch na prípravu online vydania novín, ale vieme že určite viaceré 
existujú,“ komentoval Rastislav Bagar. „Pokiaľ bude mať komisia záujem, vieme sa obrátiť na nášho 
dodávateľa webu a prezistiť aké možnosti by sa našli a aj ich cenu.“ 

Členovia komisie sa zhodli na tom, že majú záujem o nacenenie. Požiadali tajomníčku komisie, aby 
preverila možnosti a cenu u zamestnancov IT miestneho úradu. 

Pavol Jančovič otvoril tiež tému spolupráce so študentmi SPŠE Karola Adlera. Členovia debatovali 
o možnostiach usmerňovania študentov a ich pozvaní na zasadnutie Mediálnej komisie.  

Poslanec tiež tlmočil návrh z komisie kultúry, ktorá žiadala, aby podujatia kultúrneho leta v Dúbravke boli 
tlačovým referátom viac mediálne zaznamenávané – fotografie a videá. 

 
Hlasovanie:  
Členovia komisie sa zhodli na tom, že majú záujem o nacenenie podstránky Dúbravských novín. Požiadali 
tajomníčku komisie, aby preverila možnosti a cenu u zamestnancov IT miestneho úradu. 

Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

http://www.dubravka.sk/
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Zapísal: …………………………   Overil: ……………………………. 
  tajomník komisie     predseda komisie 
 
 
 
V Bratislave dňa 30. september 2024 
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